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1. Ali na javne površine kot so parki in zelenice sadite medovite rastline? Ali 
imate to urejeno z predpisom ali je to samo navodilu župana oz. občinske 
uprave?  
Na območju Občine Cerklje na Gorenjskem zaradi ohranjanja naravnih zelenih 
površin s pašniki v visokogorju omogoča čebelam pašo na medovitih rastlinah, 
v dolini pa se vzporedno s kmetijsko dejavnostjo na poljih goji med drugim tudi 
ajda in medovita detelja-facelija. V Občini z novimi zasaditvami dreves v 
parkih ali zelenicam sledimo pri izboru čebelam prijazne drevesnih vrst kot je 
npr. lipa v šolskem parku miru. V sodelovanju s čebelarji, ki so tudi posadili 
lipe, ki so jih dobili od Čebelarske zveze Slovenije, ohranjajo naravne rastline 
za čebeljo pašo. V sklopu društvenega čebelnjaka pa so posadili tudi javor ter 
medovito cvetje.  

 
2. Ali vaša občina spodbuja čebelarski turizem oz. skrbi za ohranjanje čebelarske 

kulturne dediščine? Kako?  
V Občini Cerklje na Gorenjskem spodbujamo čebelarsko kulturno dediščino s 
predstavljanjem čebelarskega-kmečkega muzeja, predstavljamo čebelarstvo 
ter čebelje izdelke v Turistično informativnem centru Cerklje ter bomo v 
sodelovanju s Čebelarskim društvom Cerklje izpeljali ob Dnevu odprtih vrat 
etnološki čebelarski dan –»Nekoč in danes«, aktivno vključujemo društvo v 
različne predstavitve in sejme, kot je npr. Rokov sejem. V občinski upravi se 
zavedamo problematike ohranjanja avtohtone vrste kranjske sivke, zato 
sledimo novostim na tem področju, se udeležujemo predavanj in seminarjev, 
nudimo pomoč čebelarjem z obveščanjem o novostih in izobraževanjih.  
 

3. Imate v vašem lokalnem okolju ponudbo čebelarskega turizma?  Ali vaša 
občina namenja kakšna sredstva za spodbujanje dejavnosti na tem področju 
(na primer razpis za dopolnilno dejavnost)?  
V naši občini aktivno deluje Čebelarsko društvo Cerklje, s katerimi člani 
uspešno sodelujemo. Poleg sodelovanja in predstavljanja čebeljih izdelkov na 
predstavitvah in v TIC-u, si lahko čebelarsko tradicijo in nenazadnje etnološko 
dediščino naših krajev ogledate v Čebelarskem-kmečkem muzeju Franci.  
 

4. Imate v občini urejeno medovito, učno pot ali park z medovitimi rastlinami? 
Žal za enkrat na našem območju še nimamo urejeno medovite poti, 
sodelujemo pa z lokalni čebelarjem, ki načrtuje medovito zasaditev, v načrtu 
pa je tudi čebelarska učna pot. 
 

5. Ali v vaši občini na šolah delujejo čebelarski krožki? Ali kako medsebojno 
sodelujete?  
Član Čebelarskega društva Cerklje je hkrati tudi mentor v čebelarskem krožku 
OŠ Davorina Jenka Cerklje. Krožek deluje od leta 1987 dalje. Preko krožka se 
mlade usposablja za delo s čebelami. Tako je usposobil in navdušili kar nekaj 
čebelarjev, ki so danes člani Čebelarske zveze Slovenije. 

 
6. Ali sodelujete z lokalnim čebelarskim društvom? Kako?  



Moralno in finančno podpiramo delovanje društva pri izvedbi njihovih 
programov, kot je tudi tradicionalno ocenjevanje slovenskih vrst medu ter pri 
drugih dejavnostih iz načrta dela Čebelarskega društva Cerklje.  
 

7. Ali sodeluje župan ali drugi občinski predstavnik na vseslovenski dobrodelni 
akciji Tradicionalni slovenski zajtrk in se pridruži otrokom v vrtcu pri zajtrku? 
Ali se to sodelovanje kaže še v kakšni drugi obliki?  
Zaradi hitrega načina življenja se zavedamo pomena pravilne prehrane, še 
zlasti mladih, zato podpiramo akcijo Tradicionalni slovenski zajtrk, katere se 
župan udeležuje skupaj s čebelarji pod naslovom Medeni zajtrk v vrtcih.  
 

8. Ali objavljate v lokalnem glasilu in na spletu občine članke in obvestila na 
temo čebelarskih dogodkov in aktivnosti na vašem območju?  
O čebelarskih dogodkih in aktivnostih redno obveščamo širšo javnost z 
objavami na spletnih straneh in lokalnem časopisu ter mesečnem 
napovedniku TIC-a. 
 

9. Ali občina kot svoja protokolarna darila uporablja čebelje pridelke in izdelke? 
Če je odgovor pozitiven, prosimo če jih navedete katere?  
Čebelje izdelke vključujemo med protokolarna darila, največkrat med. 

10. Se v vaši občini na področju ohranjanja čebel in okolja ukvarjate še s kakšno 
aktivnostjo, ki je niste izpostavili v zgoraj naštetih vprašanjih?  
 

 


